
RADA MIEJSKA 

W WOJNICZU 

Rada Miejska w Wojniczu 

Radni - Sesja 

Protokół nr XXXVI/2022 

XXXVI Sesja w dniu 30 maja 2022 

Obrady rozpoczęto 30 maja 2022 o godz. 17:00, a zakończono o godz. 19:09 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Marek Bachara 

2. Bożena Budyn 

3. Roman Chamioło 

4. Janina Chrapusta 

5. Wojciech Derlaga 

6. Marcin Dulowski 

7. Stanisław Karpiel 

8. Aneta Kawa 

9. Augustyn Kubis 

10. Bogdan Kurek 

11 Tadeusz Kurek 

12. Edward Michalik 

13. Grzegorz Opioła 

14. Tadeusz Pawlina 

15. Janina Sosin 

1. Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Roman Chamioło otworzył XXXV sesję Rady Miejskiej w 

Wojniczu. Powitał wszystkich zebranych. Powitał Radnych, p. Burmistrz, p. Skarbnik, p. 

Sekretarz. Powitał Przewodniczącego Rady Powiatu Pana Pawła Smolenia Powitał 

Dyrektorów i Kierowników Urzędu Miejskiego w Wojniczu, Sołtysów oraz oglądających 

transmisję internetową. 



2 Stwierdzenie prawomocności obrad. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zarządził sprawdzenia quorum. Po dokonaniu 

sprawdzenia quorum Przewodniczący stwierdził prawomocność obrad. Powiedział, że w 

sesji udział bierze 14 radnych. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej. 

5. Informacja o działalności Burmistrza w okresie między sesjami 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wojnicz na 2022 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Wojnicz. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XXXIII/365/2022 Rady Miejskiej w 

Wojniczu z dnia 24 lutego 2022 r. w sprawie udzielenia dotacji dla Ochotniczych Straży 

Pożarnych. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy najmu lokalu 

stanowiącego własność Gminy Wojnicz. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia dot. 

przekazania zarządzania odcinkiem drogi wojewódzkiej nr 975 w trybie art. 19 ust. 4 ustawy 

z dnia 21 marca 1985 r. o drogach publicznych. 

12. Przedstawienie Raportu o stanie Gminy Wojnicz za 2021 rok. 

13. Debata nad Raportem o stanie Gminy Wojnicz za 2021 rok 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wotum zaufania dla Burmistrza Wojnicza za 2021 rok. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2021 rok. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Wojnicza absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za 2021 rok 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia skonsolidowanego sprawozdania 

finansowego Gminy Wojnicz za 2021 rok. 

18. Zapytania i interpelacje. 

19. Wolne wnioski. 



20. Zamknięcie obrad sesji. 

Zapytał następnie, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie porządku obrad? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem porządku obrad. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Wojciech Derlaga, Marcin Dulowski, 

Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Bogdan Kurek, Tadeusz Kurek, Edward 

Michalik, Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 

NIEOBECNI (1) 

Janina Chrapusta 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — poinformował, że Protokół z ostatniej sesji był 

wyłożony do wglądu w Urzędzie Miejskim oraz dostępny na tabletach. Zapytał, czy ktoś z 

radnych ma uwagi do tego protokołu? 

Nikt z radnych nie wniósł uwag. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem protokołu Nr XXXV/2022 z sesji 

Rady Miejskiej w Wojniczu z dnia 28 kwietnia 2022 r. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej.. 



Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Wojciech Derlaga, Marcin Dulowski, 

Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Bogdan Kurek, Tadeusz Kurek, Edward 

Michalik, Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 

NIEOBECNI (1) 

Janina Chrapusta 

5. Informacja o działalności Burmistrza w okresie między sesjami. 

P. BURMISTRZ — zabierając głos przeprosił za zamieszanie związane z przesunięciem 

rozpoczęcia godziny obecnej sesji. Wyjaśnił, że zostało to spowodowane tym, że w ostatniej 

chwili otrzymał zaproszenie dotyczące jego dzisiejszego wyjazdu do Warszawy na 

konferencję z udziałem premiera Mateusza Morawieckiego, podczas której zostały 

ogłoszone wyniki drugiego naboru w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład: Program 

Inwestycji Strategicznych. Gmina Wojnicz otrzymała dofinansowaniem w kwocie 10,8 mln zł, 

które zostanie przeznaczone na termomodernizację budynków szkolnych Zespołu Szkolno — 

Przedszkolnego w Olszynach oraz Szkoły Podstawowej w Grabnie wraz z 

zagospodarowaniem terenu w kwocie 5 mln zł. 1,8 mln zł. jest przeznaczone na 

modernizację dróg w gminie. 

4 mln zł przeznaczone będzie na zmianę sposobu użytkowania wraz z przebudową szkoły 

na Urząd Miejski w Wojniczu. 

Powiedział, że trochę słabszy wynik dotyczy Małopolskich Remiz, skąd pozyskano tylko 45 

tys. zł na dokończenie garażu w Grabie, ale każde dofinansowanie się liczy. Gmina ma 

ograniczone możliwości dofinansowania z uwagi na brak wolnych środków, dlatego nie wie, 

czy ta inwestycja będzie etapowana, czy wykonana w całości. Na zakup quada, o który stara 

się OSP Więckowice też liczono na kwotę 15 tys. zł, ale dofinansowanie wyniosło tylko 10 

tys. zł. 

Poinformował, że został otwarty przetarg na drogi, jednak w tej chwili nie dysponuje 

szczegółowymi informacjami. 

Następnie przedstawił informację o działalności od czasu ostatniej sesji Rady Miejskiej. 



Poinformował, że 29 kwietnia ogłoszono wyniki naboru programu Małopolska infrastruktura 

rekreacyjno-sportowa MIRS 2022, finansowanego z budżetu Województwa Małopolskiego, w 

ramach którego gmina Wojnicz otrzymała dofinansowanie w wysokości 250 000.00 zł na 

przebudowę boiska sportowego przy Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Wielkiej Wsi. 

- 3 Maja uczestniczyłem w obchodach 231 rocznicy uchwalenia Konstytucji 3 Maja. Z tej 

okazji odbyły się uroczystości pod pomnikiem Niepodległości w Wojniczu oraz 

zorganizowany został piknik patriotyczny połączony ze zbiórką charytatywną na rzecz pani 

Sołtys z Więckowic Barbary Kuboń. Podziękował wszystkim zaangażowanym w organizację 

obchodów 3 Maja. Podziękował również mieszkańcom Gminy za tak liczny udział, nie tylko w 

pikniku patriotycznym, ale również w obchodach Narodowego Święta. Złożył wszystkim 

podziękowanie za okazane serce, pomoc i wsparcie dla Pani Sołtys. 

- 4 maja z okazji Międzynarodowego Dnia Strażaka wspólnie z przedstawicielami jednostki 

OSP Więckowice spotkał się, by zapalić znicze oraz złożyć kwiaty pod pomnikiem Świętego 

Floriana oraz pod tablicami upamiętniającymi zmarłych strażaków w Więckowicach. 

- 13 maja gmina Wojnicz otrzymała dofinansowanie w wysokości 299 000 zł ze środków 

budżetu Województwa Małopolskiego na realizację zadania pod nazwą modernizacja, 

remont drogi dojazdowej do pól Olszyny Szkodna Południowa. W ramach zadania 

realizowane będą prace budowlane polegające na wykonaniu nowej podbudowy nawierzchni 

poboczy drogi na odcinku 440 m oraz prace w zakresie wykonania odwodnienia drogi. 

- Tego również dnia Stowarzyszenie imieniem księdza Lucjana Morawskiego działające przy 

Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Olszynach otrzymało dofinansowanie w wysokości blisko 

300 000,00 zł ze środków unijnych za pośrednictwem Lokalnej Grupy Działania Dunajec-

Biała, na realizację projektu "Przebudowa i modernizacja boiska przy Zespole Szkolno-

Przedszkolnym w Olszynach". 

- 14 maja uczestniczył w gminnych obchodach Dnia Strażaka połączonych z uroczystym 

poświęceniem i przekazaniem nowych wozów strażackich dla Ochotniczej Straży Pożarnej w 

Grabnie. Złożył wyrazy uznania i szacunku wszystkim Strażakom - Ochotnikom, którzy 

każdego dnia z ofiarnością i pełnym profesjonalizmem czuwają nad bezpieczeństwem 

lokalnej społeczności. Wszystkim druhnom i druhom jednostki OSP Grabno pogratulował 

nowych samochodów ratowniczo-gaśniczych, które z pewnością przyniosą korzyść nie tylko 

sołectwu, ale całej społeczności lokalnej Gminy. 

- 18 maja podpisana została umowa na realizację zadania pod nazwą budowa kanalizacji 

Gminy Wojnicz Etap 2 - kanalizacja sanitarna dla części miejscowości Łukanowice z częścią 

miejscowości Zakrzów, Mikołajowice i Wojnicz. Wartość podpisanej umowy to 7 811 171.00 

zł w tym 61 000 000.00 zł stanowi dofinansowanie z Programu Inwestycji Strategicznych 

Polski Ład. W ramach zadania zaplanowano wykonanie około 7 km sieci kanalizacyjnej. 



- 20 maja uczestniczył we wręczeniu nagród w konkursie matematycznym "Czar Par", który 

odbył się w Szkole Podstawowej w Wojniczu. Dla laureatów konkursu Urząd Miejski w 

Wojniczu ufundował nagrody w postaci kalkulatorów naukowych. 

- 22 maja odbyła się już 12 edycja pikniku rodzinnego zorganizowanego przez Publiczne 

Przedszkole w Wojniczu. W trakcie jego trwania przekazał na ręce pani Dyrektor promesę 

okolicznościową na kwotę 30 000.00 zł, która przeznaczona będzie na doposażenie placu 

zabaw znajdującego się przy przedszkolu. 23 maja w siedzibie Komendy Wojewódzkiej 

Państwowej Straży Pożarnej w Krakowie wspólnie z przedstawicielami jednostki OSP 

Więckowice uczestniczył w oficjalnej uroczystości wręczenia Promes w ramach konkursu 

"Bezpieczny strażak". 

Jednostka OSP Więckowice otrzymała dofinansowanie w wysokości ponad 36 000.00 zł na 

zakup pojazdu specjalistycznego typu quad. 

- 24 maja zakończono inwestycję na Podlesiu, która zakładała powstanie 16 nowych 

punktów świetlnych typu LED na odcinku około 800 m. Wartość zadania wyniosła ponad 80 

000.00 zł. 

- 25 i 27 maja dobiegły końca termomodernizacje budynku Wiejskiego Domu Kultury w 

Wielkiej w Wielkiej Wsi, której koszt wyniósł 366 281.00 zł oraz Szkoły Podstawowej w 

Wojniczu, której koszt wyniósł 6 597 744.00 zł. Są to już zakończone dwa obiekty z trzech, 

realizowane w ramach zadania pod nazwą "Głęboka termomodernizacja budynków 

użyteczności publicznej". Na zakończenie czeka budynek Szkoły Podstawowej w Wielkiej 

Wsi. 

Przypomniał, ze zadanie obejmujące termomodernizację wszystkich trzech obiektów 

otrzymało dofinansowanie ze środków Unii Europejskiej w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Małopolskiego na lata 2014-2020. w kwocie ponad 4 milionów 

złotych. 

- W mijającym miesiącu ogłoszone zostały między innymi postępowania przetargowe na: 

- budowę boiska wielofunkcyjnego wraz z infrastrukturą techniczną zlokalizowanego w 

miejscowości Lukanowice: 

- budowę skateparku wraz z oświetleniem zewnętrznym, obiektami małej architektury oraz 

infrastrukturą techniczną; 

- przebudowę boiska wraz z budową bieżni, skoczni w dal przy Zespole Szkolno-

Przedszkolnym w Wielkiej Wsi: 

- budowę drogi wewnętrznej wraz z przepustem na cieku Więckówka w Grabnie, czyli tej 

nowej droga, która ma powstać przez rzekę. 

Złożone zostały również projekty na: 

- dofinansowanie zadań dotyczących budowy parkingu przy cmentarzu komunalnym w 



Wojniczu, który został złożony w odpowiedzi na konkurs Województwa Małopolskiego pod 

nazwą "Poprawa dostępności parkingowej w Województwie Małopolskim". Wnioskowana 

kwota dotacji do 497 684.00 zł. To jest parking od strony Łukanowic. Z tego to już mu jest 

wiadomo Gmina otrzymała dosyć znaczne dofinansowanie i będzie tam ten parking robić; 

- doposażenie świetlicy wiejskiej w Milówce w odpowiedzi na konkurs Województwa 

Małopolskiego pod nazwą "Małopolskie świetlice wiejskie 2022". Wnioskowana kwota dotacji 

to 27 703.00 zł; 

- doposażenie świetlicy wiejskiej w Więckowicach w odpowiedzi na konkurs Województwa 

Małopolskiego pod nazwą "Małopolskie świetlice wiejskie. Wnioskowana kwota dotacji do 28 

000,00 zł. Gmina mogła złożyć wnioski na doposażenie dwóch świetlic w danej gminie. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wojnicz na 2022 rok. 

P. SKARBNIK — poinformowała, że zmiany wprowadzone tą uchwałą polegają na 

zmniejszeniu planu dochodów budżetu o kwotę 2 311 804.55 zł, zwiększeniu planu 

przychodów budżetu o kwotę 764 668.95 zł, zwiększeniu planu rozchodów budżetu o kwotę 

299 504.00 zł i zmniejszeniu planu wydatków budżetu o kwotę 1 846 639.60 zł. 

Zmiany w zakresie przychodów polegają na zwiększeniu przychodów z niewykorzystanych 

środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, o której mowa w artykule 217 ustęp 2 

punkt 8 ustawy o finansach publicznych. 

Są to środki otrzymane w ubiegłym roku na realizację projektu "Nowoczesna szkoła kluczem 

do sukcesu uczniów 

w gminie Wojnicz" i zwiększa się te wolne środki o kwotę 15 173.25 zł. 

Ponadto zwiększa się przychody z wolnych środków, o których mowa w artykule 217 ustęp 2 

punkt 6 ustawy o finansach publicznych o kwotę 749 495.70 zł. 

Jeśli chodzi o zmiany w zakresie dochodów, to wprowadza się dotację Samorządu 

Województwa Małopolskiego związaną 

z wyłączeniem z produkcji gruntów rolnych na modernizację drogi, działka ewidencyjna nr 

288 w Olszynach. 

Wprowadza się dotację z Powiatu Tarnowskiego na budowę chodnika przy drodze 

powiatowej, wprowadza się 

dochody z otrzymanych odszkodowań, wprowadza się dochody z opłat lokalnych. 

Wprowadza się środki na realizację 

dodatkowych zadań oświatowych w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium Ukrainy. 

Wprowadza się środki z tytułu kar umownych, wprowadza się środki na realizację półkolonii 

letniej z tytułu odpłatności za usługi opiekuńcze, dochody z opłat za pobyt w schronisku dla 



osób bezdomnych. Wprowadza się środki z tytułu 

refundacji kosztów ubezpieczenia instalacji odnawialnych źródeł energii. Wprowadza się 

wpłaty opiekunów na realizację projektu "Już pływam". Wprowadza się dochody ze zwrotu 

niewykorzystanej dotacji oraz wprowadza się dotację na przebudowę boiska szkolnego wraz 

z budową bieżni , skoczni w dal przy Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Wielkiej 

Wsi. 

Również zmniejsza się dochody z dotacji na realizację projektu "Umiem pływać". Zmniejsza 

się dochody na realizację projektu "Nowoczesna szkoła kluczem do sukcesu uczniów w 

gminie Wojnicz" oraz zmniejsza się dochody z programu "Polski Ład" na realizację zadania 

pod nazwą "Budowa kanalizacji sanitarnej Gminy Wojnicz Etap 2, część miejscowości 

Łukanowice z częścią miejscowości Zakrzów, Mikołajowice i Wojnicz i przesuwa się te 

dochody do realizacji w roku przyszłym. 

Jeśli chodzi o zmiany w zakresie wydatków, to zwiększa się wydatki bieżące o kwotę 34 

788.40 zł oraz zwiększa się 

wydatki majątkowe, w tym na: 

- modernizację drogi działka ewidencyjna nr 288 w Olszynach związanych z wyłączeniem z 

produkcji gruntów rolnych; 

- na budowę chodnika przy drodze powiatowej; 

- na zakup, bądź modernizację wiaty przystankowej w ramach otrzymanego odszkodowania; 

- na dofinansowanie zakupu pojazdu typu quad dla OSP w Więckowicach; 

- na modernizację budynku OSP w Zakrzowie; 

- na modernizację budynku Szkoły w Wojniczu; 

- na modernizację budynku Szkoły w Milówce ( ogrodzenie szkoły); 

- na wykonanie iluminacji mostu na potoku Więckówka w miejscowości Wojnicz-Isep; 

- na modernizację placu zabaw i budowę siłowni plenerowej ze środków własnych Gminy; 

- na przebudowę boiska szkolnego wraz z budową bieżni i skoczni w dal przy Zespole 

Szkolno-Przedszkolnym w Wielkiej wsi; 

- na modernizację boiska Orlik w Wojniczu. 

Ponadto wprowadza się dotację celową na rzecz Gminnego Ośrodka Kultury w Wojniczu na 

wykonanie kostki brukowej 

na działce 1019/1 wraz z nadzorem konserwatorskim. 

Zwiększono na wniosek Rady Sołeckiej w Sukmaniu wydatki na modernizację placu zabaw i 

budowę siłowni plenerowej. Zmniejszono wydatki wyodrębnione w ramach funduszu 

sołeckiego na modernizację drogi w Rudce, przy równoczesnym zwiększeniu wydatków na 

modernizację tej drogi ze środków Rady Sołeckiej oraz zwiększono wydatki wyodrębnione w 

ramach funduszu sołeckiego na wykonanie oświetlenia ulicznego w Rudce, przy 

równoczesnym zmniejszeniu wydatków na wykonanie tego oświetlenia ze środków rady 



Sołeckiej. 

Jeśli chodzi o zmniejszenie wydatków majątkowych, to zmniejszono wydatki z programu 

"Polski Ład" na realizację zadania pod nazwą "Budowa kanalizacji sanitarnej gmina Wojnicz 

etap II część miejscowości Łukanowice z częścią miejscowości Zakrzów, Mikołajowice i 

Wojnicz o kwotę 3 000 000.00 i przesunięto te środki do wydatkowania na rok przyszły, przy 

równoczesnym zmniejszeniu środków własnych na realizację tego zadania o kwotę 30 

000,00 zł. 

Zmniejszono wydatki majątkowe na realizację infrastruktury wodociągowej i kanalizacyjnej, 

na modernizację dróg, na wykonanie dokumentacji projektowej drogi gminnej - ulica Księdza 

Popiełuszki w Wojniczu, na wykonanie projektu termomodernizacji budynku przedszkola w 

Biadolinach Radłowskich i na modernizację budynku tak zwanej Willi w Wojniczu. 

Jeśli chodzi o zmiany w zakresie rozchodów, to wprowadzono środki na pożyczkę dla 

Stowarzyszenia im. Księdza Lucjana Morawskiego w Olszynach na realizację zadania w 

ramach PROW na lata 2014-2020 pod nazwą "Przebudowa i modernizacja boiska przy 

Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Olszynach gmina Wojnicz" i ta pożyczka planowana jest 

do spłaty w roku 2023. 

W ślad za dokonanymi zmianami zmianie ulega tabela nr 3 — przychody i rozchody budżetu 

Gminy Wojnicz na 2022 rok, tabela nr 6 - wydatki do dyspozycji jednostek pomocniczych 

Gminy wyodrębnionych w ramach funduszu sołeckiego 

na 2022 rok, tabela numer 8 - dochody i wydatki budżetu finansowane środkami 

pochodzącymi z programu "Polski Ład", załącznik nr 1 - zestawienie planowanych kwot 

dotacji udzielanych z budżetu gminy Wojnicz 2022 roku i załącznik nr 3 - plan dochodów i 

wydatków na zadania realizowane na podstawie porozumień lub umów z innymi jednostkami 

samorządu 

terytorialnego oraz na podstawie porozumień z organami administracji rządowej w 2022 

roku. 

Ponadto dodano upoważnienie dla pana Burmistrza o następującym brzmieniu: 

Upoważnienia się Burmistrza Wojnicza 

do udzielania pożyczek z budżetu gminy Wojnicz w 2022 roku na finansowanie zadań 

realizowanych z udziałem środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej do 

maksymalnej kwoty 299 504.00 zł. I to jest kwota pożyczki dla Stowarzyszenia w Olszynach. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos 

w sprawie projektu uchwały? 

Rady p M. DULOWSKI — zapytał, czy kwota około 750 000,00 przy zwiększeniu przychodów 



z wolnych środków, to są wolne środki znaczone, czy nie znaczone? 

P. SKARBNIK — poinformowała, że wolne środki nieznaczone to jest kwota 771 495.70 zł i 

pomniejsza się wolne środki znaczone o 22 000,00 i per saldo tutaj jest 749 495,70 zł. 

Rady p. M. DULOWSKI — powiedział, że rozumie, że to jest to, co zostało wcześniej 

przesunięte i teraz zmniejsza się tylko tą kwotę. Uruchamia się kwotę na nowe wydatki. 

Zapytał czy ta iluminacja na którą przeznacza się około 50 000,00 zł, to czy jest to 

oświetlenie okolicy, czy terenu mostu? Czy iluminacja to jest oświetlenie mostu, czy robi się 

lampy przy tym moście? 

P. BURMISTRZ — wyjaśniła, że Gmina robi projekt iluminacji i oświetlenie tego mostu, bo jest 

po rozmowie z Zarządem Dróg Wojewódzkich i Gmina ma szansę otrzymać spore 

dofinansowanie, albo 50 na 50 do tego oświetlenia. 

Powiedział, że w tym jest wliczony tak samo i projekt, bo jest ta sama zasada co do 

chodników, że jeżeli przykładowo gmina wyda 150 000,00 zł z projektem, to 150 000,00 zł 

dostanie z Zarządu Dróg Wojewódzkich. Jest to jedyna szansa, jeżeli są na takie rzeczy 

pieniądze, dlatego zdecydowano się, żeby ten most oświetlić, żeby to było taka wizytówka na 

wjeździe do Wojnicza. Będzie robiony projekt w przyszłym roku i prawdopodobnie Gmina 

będzie pisać pismo do Zarządu Dróg Wojewódzkich o współfinansowanie tej inwestycji. 

Rady p. M. DULOWSKI — zapytał o koszt iluminacji na moście oraz czy będzie to sama 

iluminacja, czy razem z jakąś odległością świateł? 

P. BURMISTRZ — odpowiedział, że Gmina nie ma gotowego projektu ale przypuszcza, że 

koło 200 000,00 zł. i będzie to oświetlenie 100 metrów odległości przed i za wiaduktem oraz 

cały wiadukt. 

Rady p. M. DULOWSKI — zadał pytanie w sprawie quada. Powiedział, że w żaden sposób 

nie zamierza negować potrzeby zakupu, tylko czy to wynika z tworzenia jakiejś nowej 

komórki, jednostki, jakichś nowych potrzeb, czy po prostu jest to zakup quada i czy później 

trzeba będzie dokupić jakąś przyczepkę, czy inne wyposażenie? 

P. BURMISTRZ — wyjaśnił, że on i Zarząd jednostek Ochotniczej Straży Pożarnej chcą 

stworzyć grupę ratowniczo-poszukiwawczą. Często się zdarza, że są poszukiwania osoby 

zaginionej, aquad byłby pomocny do poszukiwań nawałach. 

W tym roku nie przewiduje się zakupu auta strażackiego. Więckowice też o takie auto się nie 



upominają, dlatego powstał wniosek dotyczący zakupu quada. Liczono, że Gmina dostanie 

trochę większe dofinansowanie i do tego nie dołoży 

za dużo pieniędzy. 37 000,00 otrzymano z ZFOS-iu, 10 000,00 z firm ubezpieczeniowych. 10 

000,00 z Urzędu Marszałkowskiego i to daje blisko 60 000,00. Quad będzie kosztował 90 

000,00 zł, czyli Gmina musi dołożyć 30 000,00 zł. quad będzie z wyposażeniem. 

Radny p. E. MICHALIK — zadał pytanie dotyczące ulicy Ks. Popiełuszki i zmniejszenia 

wydatków. Zapytał z czego wynika zmniejszenie o 23 000.00 zł? 

P. SKARBNIK — odpowiedziała, że tam jest jeszcze etap projektu. Projekt był tańszy po 

przetargu. 

Radny p. E. MICHALIK — powiedział, że rozumie, że to 57 000.00 zł, które zostało w 

następnej uchwale jest aktualne 

i w tych pieniądzach projekt będzie przygotowany? 

P. SKARBNIK — powiedziała, że podpisano już umowę. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby jeszcze 

zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały Nr 

XXXVI/399/2022 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wojnicz na 2022 rok. 

Następnie przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wojnicz na 2022 rok.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Wojciech Derlaga, Marcin Dulowski, 



Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Bogdan Kurek, Tadeusz Kurek, Edward 

Michalik, Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 

NIEOBECNI (1) 

Janina Chrapusta 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Wojnicz. 

P SKARBNIK — poinformowała, że zmiany wprowadzone tą uchwałą w załączniku numer 1 

polegają na dostosowaniu planu dochodów, przychodów, wydatków i rozchodów roku 

bieżącego do zmian wprowadzonych w budżecie. 

Ponadto zwiększono plan dochodów majątkowych w roku przyszłym o kwotę 3 000 000.00 

ze środków Rządowego Programu „Polski Ład" i również zwiększono plan wydatków 

majątkowych przyszłego roku o kwotę 3 299 504,00 zł. To są środki z „Polskiego Ładu" i 

środki pochodzące ze spłaty pożyczki udzielonej w roku bieżącym. 

Jeśli chodzi o kolejne zmiany, to zwiększono plan przychodów roku 2023 o kwotę 229 

504,00 zł ze spłaty udzielonej pożyczki i dostosowano pozostałe dane w wierszach, które 

wymagają zmiany w wyniku dokonanych korekt. 

Jeśli chodzi o zmiany w załączniku nr 2, to dostosowano łączne nakłady finansowe, limit 

zobowiązań i limity wydatków jednostek realizujących projekt pod nazwą „Nowoczesna 

szkoła kluczem do sukcesu uczniów w gminie Wojnicz". 

Ponadto dostosowano łączne nakłady finansowe, limity zobowiązań i limity wydatków 

dotyczące następujących przedsięwzięć: 

- wykonanie planu zagospodarowania przestrzennego; 

- wykonanie projektu oświetlenia ulicznego na terenie gminy Wojnicz; 

- wykonanie dokumentacji projektowej drogi gminnej ulicy Księdza Popiełuszki w Wojniczu; 

- budowa sieci wodociągowej wraz z przyłączami przy ulicy Podlesie strona zachodnia w 

Wojniczu oraz miejscowości Lopoń i Biadoliny Radłowskie; 

- budowa sieci wodociągowej w Wojniczu ulica Braci Mirochnów gmina Wojnicz; 

- budowa sieci wodociągowej w gminie Wojnicz; 

- budowa kanalizacji sanitarnej gminy Wojnicz Etap II część miejscowości Łukanowice z 

częścią miejscowości Zakrzów, 

Mikołajowice i Wojnicz; 

- wykonanie projektu termomodernizacji budynku przedszkola w Biadolinach Radłowskich. 

Ponadto usunięto przedsięwzięcie pod nazwą "Opracowanie dokumentacji aplikacyjnej 

Gminy Wojnicz dotyczącej wymiany urządzeń grzewczych w budynkach mieszkalnych w 

ramach konkursu Oś priorytetowa Regionalna Polityka Energetyczna, Działanie 4.4 



Redukcja Emisji Zanieczyszczeń do powietrza, Poddziałanie 4.4.2 Obniżenie poziomu niskiej 

emisji SPR. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby jeszcze 

zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały Nr 

XXXVI/400/2022 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Wojnicz. 

Następnie przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Wojnicz.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Wojciech Derlaga, Marcin Dulowski, 

Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Bogdan Kurek, Tadeusz Kurek, Edward 

Michalik, Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina. Janina Sosin 

NIEOBECNI (1) 

Janina Chrapusta 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XXXIII/365/2022 Rady Miejskiej w 

Wojniczu z dnia 24 lutego 2022 r. w sprawie udzielenia dotacji dla Ochotniczych Straży 

Pożarnych. 

P. SKARBNIK — poinformowała, że zmiany wprowadzone w tej uchwale polegają na 

zwiększeniu dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Olszynach o kwotę 4 000 na remont 

dachu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby jeszcze 



zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały Nr 

XXXVI/401/2022 w sprawie zmiany Uchwały nr XXXIII/365/2022 Rady Miejskiej w Wojniczu z 

dnia 24 lutego 2022 r. w sprawie udzielenia dotacji dla Ochotniczych Straży Pożarnych. 

Następnie przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XXXIII/365/2022 Rady Miejskiej w Wojniczu 

z dnia 24 lutego 2022 r. w sprawie udzielenia dotacji dla Ochotniczych Straży Pożarnych. . 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Wojciech Derlaga, Marcin Dulowski, 

Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Bogdan Kurek, Tadeusz Kurek, Edward 

Michalik, Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 

NIEOBECNI (1) 

Janina Chrapusta 

9. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Wojnicza. 

Radny p. T. KUREK - Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przedstawił 

Uchwałę nr 3/2022 Komisji Skarg, Wniosków i Petycji z dnia 17 maja 22 roku w sprawie 

wydania opinii dotyczącej rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Wojnicza. 

Powiedział, że Komisja po dokonaniu analizy treści skargi przekazanej według właściwości 

przez Małopolskiego Państwowego Wojewódzkiego Inspektora Sanitarnego w Krakowie 

pismem z dnia 25 marca 2020 roku dotyczącej lekceważenia przez Burmistrza Wojnicza, 

pracowników Urzędu, pracownik Urzędu Miejskiego w Wojniczu i pracowników Państwowej 

Powiatowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej w Tarnowie zgłaszanych nieprawidłowości w 



funkcjonowaniu cmentarza parafialnego w Biadolinach Radłowskich i po przeprowadzeniu 

postępowania wyjaśniającego, Komisja Skarg Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Wojniczu 

uznaje ją za bezzasadną. W oparciu o zapisy statutu Gminy Wojnicz Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji przeprowadziła postępowanie wyjaśniające, w ramach którego 

rozpatrywała skargę w zakresie niedopełnienia obowiązków ewentualnej bezczynności przez 

Burmistrza Wojnicza. 

Na posiedzeniu w dniu 30 marca 2022 roku zapoznano się z treścią skargi oraz zwrócono 

się do Burmistrza Wojnicza o zajęcie stanowiska w kwestiach zawartych w skardze. 

Burmistrz Wojnicza pismem z dnia 14 kwietnia 2022 roku poinformował, iż prowadzi 

postępowanie wyjaśniające w przedmiotowej sprawie, po zakończeniu którego przedstawił 

swoje stanowisko komisji. 

Skarżący został poinformowany pismem z dnia 25 kwietnia 2022 o przesunięciu terminu 

rozpatrzenia skargi do dnia 31 maja 2022 roku, uzasadniając swoją decyzję 

skomplikowanym charakterem sprawy i czynnością zebrania materiału dowodowego. 

Burmistrz Wojnicza pismem z dnia 11 maja 2022 roku przedstawił swoje stanowisko, w 

którym Komisja Skarg, Wniosków i Petycji się zapoznała. 

Niezależnie od powyższego na posiedzeniu w dniu 17 maja 2020 roku Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji poprosiła Burmistrza Wojnicza o osobiste wyjaśnienia kwestii związanych 

z zarzucanymi w skardze nieprawidłowościami , a także na wyżej wymienionym posiedzeniu 

Komisji zaproszony został Sołtys Biadolin Radłowskich celem kompleksowego wyjaśnienia 

zarzutów stawianych w skardze i podniesionej w niej argumentacji pismo z dnia 2 marca 

2022 roku. 

Po przeanalizowaniu wyjaśnień pisemnych jak i ustnych Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

wypracowała stanowisko w sprawie i podjęła uchwałę o bezzasadności przedmiotowej skargi 

z uwagi na fakt, iż ze zgromadzonego materiału 

dowodowego i po wysłuchaniu Burmistrza Wojnicza i Sołtysa Biadolin Radłowskich trudno 

doszukać się jakichkolwiek 

uchybień w działaniu, bądź zaniechaniu Burmistrza w przedmiotowej sprawie. 

Radny p. M. DULOWSKI — powiedział, że trudno mu się wypowiadać, bo sprawa dotyczy 

jego sołectwa i miejscowości w której mieszka. Powiedział, że istotne jest to, że można 

ewentualnie tylko oceniać działalność Pana Burmistrza 

i urzędników. Merytorycznie będzie to rozstrzygnięte przy dalszym postępowaniu, jak będzie 

już ewentualnie pozwolenie na budowę cmentarza. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby jeszcze 

zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 



Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały Nr 

XXXVI/402/2022 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Wojnicza. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zarządził potwierdzenie quorum z uwagi na 

przybycie Pani Radnej na salę obrad. 

Powiedział, że w sesji biorą udział wszyscy radni. 

Następnie przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Wojnicza.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Wojciech Derlaga, 

Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Bogdan Kurek, Tadeusz Kurek, Edward 

Michalik, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Marcin Dulowski, Grzegorz Opioła 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy najmu lokalu 

stanowiącego własność Gminy Wojnicz. 

P. D. BĄCZEK — Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej — poinformował, że uchwała 

dotyczy przedłużenie umowy najmu lokalu o powierzchni użytkowej 20 m2, położonego w 

budynku zlokalizowanym na płycie targowiska w Wojniczu. Przedmiotowa umowa najmu 

została zawarta 1 października 2019 roku i obowiązuje do 31 lipca 2022 roku. Zgodnie 

z art. 18 ustęp 2 punkt 9 litera a ustawy o samorządzie gminnym, gdy po umowie zawartej na 

czas oznaczony, tj. do 3 lat strony chcą zawrzeć kolejną umowę, której przedmiotem jest ta 

sama nieruchomość, czynność ta wymaga zgody Rady Miejskiej wyrażonej w formie 

uchwały. 



PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby jeszcze 

zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały Nr 

XXXVI/403/2022 w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy najmu lokalu 

stanowiącego własność Gminy Wojnicz. 

Następnie przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy najmu lokalu 

stanowiącego własność Gminy Wojnicz.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Wojciech Derlaga, 

Marcin Dulowski, Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Bogdan Kurek, Tadeusz 

Kurek, Edward Michalik, Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia dot. 

przekazania zarządzania odcinkiem drogi wojewódzkiej nr 975 w trybie art. 19 ust. 4 ustawy 

z dnia 21 marca 1985 r. o drogach publicznych. 

P. D. BĄCZEK — Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej — poinformował, że uchwała 

dotyczy wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Wojnicz porozumienia z Zarządem 

Województwa Małopolskiego w przedmiocie wykonania aktualnej mapy zasadniczej 

dotyczącej zmiany użytkowania działek, na których zlokalizowany jest odcinek drogi 

serwisowej od Wielkiej wsi do Ispu. 

Na podstawie zawartego porozumienia gmina Wojnicz będzie pełnić funkcję zarządcy w 

zakresie pełnienia na podstawie artykułu 20 pkt. 3 ustawy o drogach publicznych tylko i 



wyłącznie funkcję inwestora wspomnianej wcześniej aktualizacji 

mapy zasadniczej. W ramach tej aktualizacji dokonana zostanie zmiana użytków gruntowych 

z rolnych na faktyczny stan użytkowania, czyli drogę. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby jeszcze 

zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały Nr 

XXXVI/404/2022 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia dot. przekazania 

zarządzania odcinkiem drogi wojewódzkiej nr 975w trybie art. 19 ust. 4 ustawy z dnia 21 

marca 1985 r. o drogach publicznych. 

Następnie przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia dot. przekazania 

zarządzania odcinkiem drogi wojewódzkiej nr 975w trybie art. 19 ust. 4 ustawy z dnia 21 

marca 1985 r. o drogach publicznych.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Wojciech Derlaga, 

Marcin Dulowski, Stanisław Karpiel, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Bogdan Kurek, Tadeusz 

Kurek, Edward Michalik, Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 

12. Przedstawienie Raportu o stanie Gminy Wojnicz za 2021 rok. 

P. BURMISTRZ — poinformował, że rok 2021 naznaczony pandemią koronawirusa 

pozostanie w pamięci jako czas obostrzeń i ograniczeń, które w znaczący sposób wpływały 

na codzienne życie. Powiedział, że pomimo trudnej sytuacji, w jakiej znalazł się nasz kraj i 

świat, sukcesywnie realizowano obrane kierunki i trzymano się wytyczonych zadań. 



Dokładano wszelkich starań, aby pandemia nie spowalniała wyznaczonych planów, a Gmina 

Wojnicz nadal mogła się rozwijać. Mimo trudnego czasu wiele zmieniło się w gminie Wojnicz. 

W 2021 roku na wszystkie inwestycje zostało przeznaczonych blisko 9 milionów złotych, z 

czego większa część nakładów finansowych pochodziła ze środków zewnętrznych. Warto 

dodać, że obecny 2022 rok zapowiada się również rekordowy 

pod względem pozyskanych środków zewnętrznych. 

Minął kolejny rok wytężonej pracy, w trakcie której wiele udało się dokonać. Jej efektem jest 

to, że przedstawia kolejny już Raport o stanie Gminy Wojnicz, który obejmuje podsumowanie 

nie tylko jego działalności , ale całego samorządu za rok 2021, a w szczególności realizację 

polityki programów i strategii oraz uchwał Rady Miejskiej w Wojniczu. 

Zadania i działania przedstawione w Raporcie realizowane były przez Urząd Miejski oraz 

jednostki organizacyjne Gminy, dlatego dokument ten jest swoistym spojrzeniem na aktualną 

wewnętrzną i zewnętrzną sytuację Gminy. 

Dodał, że budżet gminy Wojnicz w 2021 roku zrealizowany został w 96%. 

Powiedział, że dzisiejszy dzień to dobry czas i miejsce, aby podziękować wszystkim za 

zaangażowanie i efektywną 

współpracę w minionym 2021 roku. Podziękował również za okazaną pomoc w realizacji 

zadań oraz za każdy rodzaj 

wsparcia i wszelkie działania na rzecz Gminy. Pamiętać należy, że wsparcie i pomoc są 

istotnym wskaźnikiem rozwoju oraz kształtowania nowej jakości wspólnej przestrzeni 

publicznej, dlatego zwrócił się do Radnych o przyjęcie jego szczerych i serdecznych 

podziękowań, jak również deklaracji do dalszej współpracy w bieżącym roku. Na koniec 

złożył słowa podziękowania wszystkim, którzy przyczynili się do powstania Raportu oraz 

zachęcił zainteresowanych, a w szczególności mieszkańców Gminy do lektury tego 

dokumentu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

13. Debata nad Raportem o stanie Gminy Wojnicz za 2021 rok. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — powiedział, że Burmistrz Wojnicza zamieścił na 

stronie internetowej Gminy Raport o stanie Gminy Wojnicz za 2021 rok. Ponadto podano do 

publicznej wiadomości informację dotyczącą możliwości wzięcia udziału w debacie oraz 

zasad zgłoszenia mieszkańców do tej debaty. W ustawowym terminie tj. do dnia 27 maja 



bieżącego roku tj. do piątku, nie wpłynęło żadne zgłoszenie mieszkańców Gminy Wojnicz. W 

związku z tym zaprosił Radnych do wzięcia udziału w debacie. 

Radny p. E. MICHALIK — w odniesieniu do Raportu o stanie Gminy powiedział, że z tego, co 

się orientuje, Rada może przedstawiać propozycję jak ma wyglądać ten dokument. Jeżeli 

Rada nie przedstawi takich propozycji, to opiera się na przygotowanym przez Urząd Miejski 

dokumencie. Powiedział, że tak jak Pan Burmistrz wspominał, dokument jest sporządzony 

bardzo dobrze i tak też to odbiera, natomiast rozmawiał z mieszkańcami, którzy wskazywali, 

że brakuje danych liczbowych, jakiegoś konkretniejszego odniesienia się i podania kwot. 

Mieszkańcom brakuje konkretnych przykładów. 

Za przykład podał liczbę urodzeń i zgonów 163, co wskazuje, że ubyło 48 mieszkańców 

gminy. Nie ma żadnej informacji co gmina zamierza zrobić, jakie działania podjąć, żeby tych 

mieszkańców globalnie nie ubywało. 

Są inicjatywy, ale to nie jest działalność Gminy, a społeczne działania wspierające wyprawki 

itd. 

Zapytał, czy Gmina chce iść w podobnym kierunku? 

Jest informacja, że 44 podmioty rozpoczęły działalność gospodarczą w gminie Wojnicz. 

Brakuje informacji jakie to są podmioty i co mieszkańcy, czy jako gmina w kwestii podatków 

uzyskają? 

Prawie o 300 tysięcy zł zwiększa się mienie komunalne. Też pytanie - dzięki czemu? 

Wiadomo, że jest to sprzedaż, ale chodzi o konkretniejsze informacje. 

Zwrócił uwagę, że informacja o sieci wodociągowej jest powtórzona na 2 stronach. Jest 

informacja, że łączna długość to 135 km podłączy, nie ma danych ile jest łącznie. 

Informacja dotycząca Funduszu Sołeckiego jest rozpisana na każde sołectwo — ile i co 

zrobiono, natomiast nie ma danych jaka to jest kwota. 

O ile pamięta to ta kwota około 500 000.00 zł jest podana w wykonaniu uchwały. Natomiast 

mieszkańców interesuje, które sołectwo, jaką ma kwotę poza funduszem i ile z tej kwoty było 

wydane. 

Kolejna rzecz, to Straż Pożarna. Jest podane, że w 22 pożarach uczestniczyły 

Jednostki, było 76 miejscowych zagrożeń - czyli rozumie, że to wszelkiego typu wypadki itd. 

Brakuje informacji w ilu zdarzeniach uczestniczyły poszczególne jednostki, bo przypuszcza, 

że OSP Wojnicz i Zakrzów odnotowały tych zdarzeń większą ilość? 

Z zakresu promocji Gminy jest rozpisane co robiono, ale brakuje informacji o wydatkach. 

Podane jest tylko jakie były działania Gminy, kupiono gadżety, umieszczono informacje, ale 

nasuwa się pytanie: co Gmina na tym zyskała, jakie były tego efekty? 

Podobne pytanie dotyczy tego, co Gmina zyskała, jaki uzysk mają mieszkańcy z tego, że 

Gmina jest w stowarzyszeniach? Jest Stowarzyszenie Gmin i Powiatów Małopolski, Związek 



Samorządów Polskich, Tarnowska Organizacja Turystyczna. 

W Raporcie jest podane co one robią, natomiast brakuje co nasi przedstawiciele zrobili, w ilu 

spotkaniach uczestniczyli, co wymiernie zyskano. 

Podsumowując powiedział, że Raport jest naprawdę dobrze przygotowany i widać duże 

zaangażowanie pracowników, natomiast mieszkańcom brakuje danych liczbowych i to jest 

taka propozycja do ewentualnego rozpatrzenia kolejnego Raportu. 

P. BURMISTRZ — powiedział, że nie będzie się odnosił do tej wypowiedzi, bo to w zasadzie 

nie były żadne zarzuty. 

Dla niego zastanawiające jest tylko to, że Pan Radny twierdzi, że to rozmawia z 

mieszkańcami. Był czas od posiedzenia 

Komisji do dziś - prawie 2 tygodnie, czy 10 dni i śmiało można było poinformować, że 

chciałby takie dane usłyszeć i na pewno dzisiaj na każde pytanie byłaby odpowiedź. 

Powiedział, że w sprawozdaniu z wykonania budżetu jest wszystko napisane i to jest 

opublikowane, dlatego uważa, że pan Radny powinien powiedzieć mieszkańcom gdzie tego. 

Z jego strony też nie jest to złośliwa informacja. 

Jeżeli ktoś czegoś nie wie, albo nie rozumie, to jest możliwość udzielenia odpowiedzi 

Powiedział, że przy sporządzaniu przyszłorocznego Raportu te sugestie zostaną wzięte pod 

uwagę. Zapyta też Radnych o wskazanie jakich informacji by oczekiwali. 

Do tej pory Raporty w miarę odzwierciedlały wszystko, co wspólnie zrobiono. 

Radny p. E. MICHALIK — powiedział, że jego wypowiedź nie była zarzutem, bo docenia duży 

wkład pracy i nie neguje 

tego. Osobiście z pytaniami przychodzi do Pana Burmistrza i zawsze dostaje informacje, czy 

to jest zapytanie, czy 

interpelacja. Nie takie było zamierzenie jego wypowiedzi. Zamierzeniem było to, co Pan 

Burmistrz powiedział i 

podsumował, żeby ewentualnie te spostrzeżenia wykorzystać przy następnym Raporcie bez 

żadnych innych odniesień. 

Radny p. M. DULOWSKI - potwierdził, że Raport jest solidnie zrobiony i w przypadku, gdy 

ktoś chce uzyskać jakieś dane, 

może dopytać. 

Zwrócił się z prośbą do p. Skarbnik o wyjaśnienie w sprawie wolnych środków. Powiedział, 

że na koniec roku zeszłego było 9 milionów wolnych środków nieoznaczonych, w marcu było 

milion trzysta, a teraz jest 0. 



P. SKARBNIK — wyjaśniła, że w sumie było 16 725 148,20 zł wolnych w środków 

nieznaczonych, czyli z artykułu 217 ustęp 2 punkt 6, z czego kwota 5 186 000.00 musi być 

przeznaczona na kanalizację, a 1 244 638 na wodociągi. 

Radny p. M. DULOWSKI — powiedział, że w listopadzie zaczął pisać pisma do Pana 

Burmistrza o przeznaczeniu środków na 

Chodnik, o który stara się od 2018 roku. Inwestycja ta jest związana ze środkami, które 

Powiat przekazuje. 

Powiedział, że obecny rok jest konsekwencją zeszłego roku. Cieszy się i gratuluje Panu 

Burmistrzowi, że dzisiaj przywiózł konkretną sumę na inwestycje. Rozumiem, że ta suma już 

jest zagospodarowana w budżecie. 

P. SKARBNIK — poinformowała, ze kwota ta dopiero będzie wprowadzana do budżetu, bo to 

musi to być wprowadzane 

uchwałą Rady. 

P. BURMISTRZ - wyjaśnił, że jeżeli się pisze wniosek, to na jakieś zadanie i na tej podstawie 

dostaje się pieniądze. Tam było napisane wyraźnie "Szkoła Podstawowa Grabno, Szkoła 

Podstawowa Olszyny, stary budynek Szkoły Podstawowej w Wojniczu i 1 800 000.00 zł na 

drogi" i tego zakresu Gmina musi się trzymać. Jeżeli zostaną z tego jakieś oszczędności , to 

Gmina będzie wtedy pisać prośby o przesunięcie, ale raczej nie będzie zgody na to. Według 

niego środków nie zostanie, a raczej Gmina będzie musiała do tego dołożyć. 

Powiedział, że jeżeli chodzi o chodnik, to nie ma żadnych złośliwości ze strony Gminy, bo 

Gmina czekała na Starostwo Powiatowe. Jeżeli Starostwo by przyznało 100 000,00 zł, to 

Gmina musiałaby zrobić wszystko, żeby dać taką samą kwotę. Jest to zadanie własne 

Powiatu, to jest droga powiatowa. 

Gmina chce w tym uczestniczyć, chce te chodniki budować, ale też na takich normalnych 

zasadach - pół na pół. Gmina otrzymała 80 000,00 zł i dołożyła drugie 80 000,00 zł i jest to 

robione. 

Jak w przyszłym roku Starostwo przykładowo przekaże 150 tys. zł. , to Gmina też dołoży 150 

tys. zł. i będzie to robić. 

Powiedział, że nie ma tu nie ma żadnej złośliwości, a ograniczenie środków. 

Niewłaściwe byłoby przekazanie przez Gminę 300 000,00 zł na chodnik, przy udziale 

Powiatu w wysokości 80 000,00 zł. Jest dobrej myśli , że ten chodnik uda się zrobić. Może 

Starostwo napisze wniosek do "Polskiego Ładu" o środki na drogę powiatową, podobnie jak 

na drogę przez Więckowice do Grabna wraz z chodnikiem. 

Liczy na to, że Gmina dostanie jakąś pomoc ze Starostwa i tak samo się w to włączy. 



Powiedział, by nie mówić o złośliwości , bo jest od tego daleki. 

Radny p. M. DULOWSKI — powiedział, że nie padło takie stwierdzenie z jego ustnych. 

Pogratulował p. Burmistrzowi uzyskania 11 mln, zł. na konkretne zadania. 

Jego pytanie dotyczyło tego, że na koniec zeszłego roku było 9 000 000.00 zł wolnych 

środków. 

Zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego Rady Powiatu o informację, czy może posiada 

wiedzę na temat jakichś środków 

PRZEWODNICZĄCY RADY POWIATU — poinformował, że budżet Powiatu Tarnowskiego w 

tym roku jest bardzo skromny. Budżety powiatów składają się z innych czynników niż 

budżety Gmin. Chodzi tutaj między innymi o podatki, których Powiaty nie mają. 

W tym roku na chodniki przy drogach powiatowych zostało przeznaczone półtora miliona 

złotych w skali całego Powiatu. Przypomniał, że budżet Powiatu, który obejmuje 16 gmin, 

wynosi niecałe 200 000 000.00 zł. Budżet Gminy Wojnicz to kilkadziesiąt milionów. W 

odniesieniu do wielkości środków, to budżet Powiatu wynosi tyle, co budżet 3 gmin. 

Od lat uchwałą Rady Powiatu algorytm przyznający pewne środki dla danej gminy jest taki, 

że 50 % wysokości środków, to jest ilość dróg, kilometraż dróg w danej gminie. Tak się 

składa, że w gminie Wojnicz oprócz Gromnika, to jest najmniejsza ilość, bo tylko 14 km i 600 

m. Natomiast są Gminy w powiecie, gdzie jest 60, 70 km dróg, więc tutaj się już robi jedna 

różnica i drugie 50% to jest liczba mieszkańców danej gminy. To daje kwotę w tym roku 78 

000,00 zł. 

Chciał przypomnieć że w zeszłym roku Powiat dołożył 111 000,00 zł do chodnika przy 

drodze gminnej przy warsztatach szkolnych. Chodnik służy mieszkańcom Gminy Wojnicz, 

służy również uczniom internatu, szkoły. 

Fakt jest taki, że Zarząd na jego wniosek zgodził się odstępując od tej zasady, że finansuje 

tylko chodniki przy drogach powiatowych, dofinansował w połowie chodnik przy drodze 

gminnej. 

Natomiast, z tego co pamięta również w 2019 roku gmina Wojnicz chyba nie skorzystała z 

całej dotacji, która była przeznaczona na chodnik przy drodze gminnej. Jeśli pamięta, to 

chyba było niewykorzystane około 30 000.00 zł. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wotum zaufania dla Burmistrza Wojnicza za 2021 rok. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ - poinformował, że przy podejmowaniu uchwały w 

sprawie wotum zaufania wymagana jest bezwzględna większość głosów ustawowego składu 



Rady. 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zarządził sprawdzenie quorum. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały Nr 

XXXVI/405/2022 w sprawie wotum zaufania dla Burmistrza Wojnicza za 2021 rok. 

Następnie przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wotum zaufania dla Burmistrza Wojnicza za 2021 rok.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Wojciech Derlaga, 

Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Bogdan Kurek, Tadeusz Kurek, Edward Michalik, Tadeusz 

Pawlina, Janina Sosin 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Marcin Dulowski, Grzegorz Opioła 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Karpiel 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2021 rok. 

P. SKARBNIK — poinformowała, że sprawozdanie finansowe gminy Wojnicz za 2021 

obejmuje bilans z wykonania budżetu z sumą bilansową ponad 26 milionów sześćset. Bilans 

łączy 10 jednostek budżetowych Gminy z sumą bilansową ponad 89 milionów 600 tysięcy 

złotych, łączny rachunek zysków i strat wskazujący zysk netto w kwocie 28 202 137, 42 zł 



oraz zestawienie zmian w funduszu jednostki wykazujące fundusz na kwotę 83 896 672,42 

zł. Dodatni wynik wykonania budżetu, czyli budżet zamknął się nadwyżką w kwocie 14 370 

152,83 zł. Zobowiązania finansowe z tytułu kredytów i pożyczek, czyli zadłużenie budżetu 

gminy Wojnicz na koniec 2021 roku wyniosło 10 344 391,00 zł. Skumulowany wynik budżetu 

wyniósł 809 076,73 zł. Natomiast poziom wolnych środków i niewykorzystanych środków z 

rozliczenia roku ubiegłego wyniósł 25 472 718,56 zł. Suma bilansowa łącznego balansu 

jednostek budżetowych jak zostało wspomniane wynosi 89 659 228,88 zł. W grupie aktywów 

kwota ponad 86 milionów dotyczy aktywów trwałych, natomiast kwota powyżej 3 miliony 300 

zł sumy bilansowej dotyczy aktywów obrotowych. Główne składniki aktywów trwałych według 

wartości netto, to budynki, lokale i obiekty inżynierii lądowej i wodnej, czyli budowlane w 

sumie wyniosły ponad 62 miliony 400 zł. Urządzenia techniczne i maszyny powyżej 1 000 

000,00, środki transportu niespełna 1 000 000,00 zł. Innych środków trwałych ponad 33 

000,00 zł. Środki trwałe w budowie powyżej 5 mln sześćset tysięcy. Wartość gruntów 

wyniosła 6 milionów, oczywiście wartość księgowa 6 489 351,30 zł i w tym wartość gruntów 

przekazanych w użytkowanie wieczyste, to jest kwota 289 000,00 zł. Gmina posiada akcje i 

udziały w wartości 9 608 500,00 zł. Jeśli chodzi o składniki aktywów obrotowych, to zapasy, 

to jest ponad 36 000,00 zł, należności krótkoterminowe to 2 978 688,76 zł i środki pieniężne 

343 664,40 zł. Jeśli chodzi o główne składniki pasywów, to fundusz jednostki powyżej 55 

milionów 600 zł, wynik finansowy dodatni powyżej 28 milionów, zobowiązania i rezerwy na 

zobowiązania to 5 762 556,46 zł. Łączne przychody jednostek w 2021 roku wyniosły ponad 

83 miliony 500 zł i dotyczyły dochodów budżetowych powyżej 81 milionów, sprzedaży usług 

powyżej 865 tysięcy. Pozostałych przychodów operacyjnych oraz przychodów finansowych 

ponad 1 300 000,00 zł. Jeśli chodzi o łączne koszty działalności jednostek w ubiegłym roku, 

to wyniosły one powyżej 55 milionów 300 tysięcy i dotyczyły kosztów działalności 

operacyjnej. to jest między innymi zużycie materiałów i energii, wynagrodzenia i składki, 

usługi obce, amortyzacja to jest kwota powyżej 55 milionów oraz pozostałe koszty 

operacyjne i koszty finansowe, to jest ponad 362 000,00 zł. Wynik finansowy dodatni jak już 

zostało wspomniane powyżej 28 milionów. Wspomniała, że ostatni slajd prezentacji dotyczy 

uchwały dotyczy uchwały w sprawie zatwierdzenia skonsolidowanego sprawozdania 

finansowego wskazanego w punkcie 17 porządku obrad, ale jako, że jest on nierozerwalnie 

związany z ze sprawozdaniem finansowym pozwoliła sobie od razu w tym punkcie 

przedstawić dane dotyczące skonsolidowanego sprawozdania finansowego. Sporządzono 

go zgodnie z procedurą wprowadzoną Zarządzeniem Pana Burmistrza nr 107/2022 roku z 

dnia 26 kwietnia bieżącego roku. Skonsolidowane sprawozdanie finansowe Gminy Wojnicz 

obejmuje skonsolidowany bilans. Konsolidacją objęto bilanse: gminy Wojnicz i Urzędu 

Miejskiego w Wojniczu, jednostek zależnych, to jest 9 jednostek budżetowych Gminy oraz 

Gminnej Biblioteki Publicznej w Wojniczu i Gminnego Ośrodka Kultury w Wojniczu i jednostki 



współzależnej jaką jest Związek Międzygminny do spraw Wodociągów i Kanalizacji w 

Brzesku i tutaj włączamy do naszego bilansu 20% bilansu Związku Międzygminnego do 

spraw Wodociągów i Kanalizacji, proporcjonalnie do ilości posiadanych głosów. Mamy 2 

głosy na 10. Suma bilansowa skonsolidowanego bilansu Gminy wynosi 120 335 569,41 zł. I 

jeszcze jedna ważna informacja, sporządzając zarówno sprawozdanie finansowe jak i 

skonsolidowany bilans, wyłączono dane jednostki budżetowej zlikwidowanej w ubiegłym roku 

i przekazywanej do prowadzenia Stowarzyszeniu Przyjaciół Szkół Katolickich w 

Częstochowie, a mianowicie wyłączono dane Publicznego Przedszkola w Loponiu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały Nr 

XXXVI/406/2022 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2021 rok. 

Następnie przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2021 rok.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI. 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Wojciech Derlaga, 

Marcin Dulowski, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Bogdan Kurek, Tadeusz Kurek, Edward 

Michalik, Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Karpiel 

16. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Wojnicza absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za 2021 rok. 



PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — powitał Posła Wiesława Krajewskiego. 

P. SKARBNIK — poinformowała, że jeśli chodzi o wykonanie budżetu gminy Wojnicz za rok 

ubiegły, to dochody ogółem zrealizowano w kwocie 83 479 576, 42 zł i wyniosło to 114% 

panu. Jeśli chodzi o wydatki ogółem to wydatkowano kwotę 69 109 423,59 zł i budżet 

wykonano w niespełna 94%. Budżet zamknął się nadwyżką w kwocie 14 370 152,83 zł. Jeśli 

chodzi o przychody to wyniosły one 13660 244,00 zł, natomiast rozchody zamknęły się 

kwotą 2 557 678,27 zł. Jeśli chodzi o różnicę pomiędzy dochodami a wydatkami bieżącymi , 

to wyniosła ona tak zwana nadwyżka operacyjna 9 255 632,60 zł. Jeśli chodzi o strukturę 

wykonanych dochodów, to największą pozycję stanowią subwencję niespełna 28%, z czego 

część oświatowa subwencjo ogólnej wyniosła ponad 14 milionów, natomiast pozostałe 

subwencje ponad 9 milionów 200 tysięcy. Następnie jeśl i chodzi o wielkość, to w strukturze 

dochodów mamy dotacje celowe z budżetu państwa na zadania z zakresu administracji 

rządowej, to jest powyżej 22%. Następnie dotacje celowe i środki , w tym pomoc finansowa z 

innych jednostek samorządu terytorialnego ponad 14%, udziały Gminy we wpływach podatku 

dochodowego to jest ponad 11%, dotacje i środki w ramach programów finansowych z Unii 

Europejskiej to jest ponad 3%. Jeśli chodzi o strukturę wykonanych wydatków w ubiegłym 

roku to najwięcej wydatkowano na oświatę i wychowanie oraz edukacją opiekę 

wychowawczą i tutaj w sumie powyżej 32% wszystkich wydatków budżetu. Następnie Pomoc 

Społeczna, pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej i rodzina, to jest ponad 31% 

wydatków. Następnie gospodarka komunalna i ochrona środowiska i tutaj mamy ponad 9%. 

Administracja publiczna ponad 8%. Transport i łączność ponad 6%. Jeśli chodzi o strukturę 

wykonanych wydatków, ale według grup, to najwięcej wydatkowano na świadczenia na rzecz 

osób fizycznych to jest ponad 28% zrealizowanych wydatków. Następnie wynagrodzenia i 

składki od nich naliczane to jest ponad 25%. Następnie, to wydatki związane z realizacją 

zadań statutowych, czyli tak zwane wydatki rzeczowe ponad 20%. Na dotację na zadania 

bieżące przeznaczono powyżej 13% zrealizowanych wydatków, natomiast na wydatki 

majątkowe niespełna 12% zrealizowanych wydatków. Jeśli chodzi o zadłużenie Gminy 

Wojnicz w latach 2014-2021, to zaprezentowany został slajd. Natomiast jeśli chodzi o 

zadłużenie na koniec 2021 r. wyniosło 10 344 391,00 zł natomiast spłata zadłużenia z tytułu 

kredytów i pożyczek wyniosła 2 557 678,27 zł. Jeśli chodzi o majątek Gminy Wojnicz, to tutaj 

mamy infrastruktury drogowej na kwotę powyżej 19 milionów 800 tysięcy złotych, 

infrastruktura wodno-kanalizacyjna niespełna 13 000 000,00 zł. Budynki oraz pozostałe 

środki trwałe powyżej 29 milionów 600 tysięcy złotych. Grunty powyżej 6 milionów. 

Urządzenia techniczne, środki transportu powyżej 2 000 000,00 zł. Środki trwałe w budowie 

powyżej 5 milionów 600 tysięcy. Akcje i udziały 9 608 500,00 zł. Jeśli chodzi o indywidualny 



wskaźnik zadłużenia, jak widać na zaprezentowanym slajdzie, roczna wartość obciążeń 

budżetu spłatą długu i kosztami jego obsługi ukształtowała się na poziomie niższym od 

dopuszczalnego wskaźnika spłaty zobowiązań określonego w akt. 243 Ustawy o finansach 

publicznych. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ - poinformował, że Rada Miejska zapoznała się ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Wojnicz za 2021 rok wraz z informacją o stanie 

mienia Gminy. Poinformował również że to tego sprawozdania odniosła się również 

Regionalna Izba Obrachunkowa w formie uchwały Składu Orzekającego Kolegium 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Krakowie z dnia 25 kwietnia 2022 r. Poprosił Pana 

Wiceprzewodniczącego o odczytanie. 

WICEPRZEWODNICZĄCY G. OPIOŁA — odczytał Uchwałę Nr S.0 VII.423.10.2022 Składu 

Orzekającego Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Krakowie z dnia 25 kwietnia 

2022 r. w sprawie opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Wojnicz za 2021 rok. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ - poinformował, że Komisja Rewizyjna w dniu 16 

maja 2022 r. wystosowała wniosek w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza 

Wojnicza z tytułu wykonania budżetu za 2021 rok. Regionalna Izba Obrachunkowa w formie 

uchwały Składu Orzekającego Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Krakowie z dnia 

26 maja 2022 roku wydała opinię o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wojniczu w 

sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi z tytułu wykonania budżetu Gminy Wojnicz za 

2021 r. Poprosił Pana Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o odczytanie wniosku Komisji 

oraz opinii Składu Orzekającego Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie tego 

wniosku. 

RADNY p. E. MICHALIK — poinformował, ze 16 maja odbyło się posiedzenie Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w pełnym składzie, w ramach którego przygotowano wniosek o 

udzielenie absolutorium dla Burmistrza Wojnicza z tytułu wykonania budżetu za 2021 rok. 

Poinformował, że wniosek jak i załącznik stanowią załączniki do uchwały, także osoby 

zainteresowanie mogą się zapoznać się z tematem mogą się z nimi zapoznać. Wyjaśnił że 

Komisja Rewizyjna zapoznała się z dokumentami, przedstawionymi wyjaśnieniami i w 

pełnym składzie pozytywnie zaakceptowała udzielenia absolutorium i taki wniosek też został 

przekazany Regionalnej Izbie Obrachunkowej . Podziękował w imieniu Komisji Rewizyjnej 

Pani Skarbnik, Pani Sekretarz i Panu Burmistrzowi za przygotowanie dokumentów, za to, że 

przebieg pracy i oceny był bardzo sprawny i dokumenty były bardzo dobrze przygotowane. 

Poinformował, że wniosek został przekazany do Regionalnej Izby Obrachunkowej i odczytał 



treść Uchwały Nr S,O.VII.424.3.2022 Składu Orzekającego Kolegium Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Krakowie z dnia 26 maja 2022 r. w sprawie opinii o wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wojniczu w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi z 

tytułu wykonania budżetu Gminy Wojnicz za 2021 r. W imieniu Komisji Rewizyjnej 

zarekomendował pozytywne przyjęcie uchwały. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ - Zapytał czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w 

sprawie projektu uchwały? 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały Nr 

XXXVI/407/2022 w sprawie udzielenia Burmistrzowi Wojnicza absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za 2021 rok. 

Następnie przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

P. BURMISTRZ — podziękował za cały okres 2021 i ogólnie od początku kadencji i życzył 

sobie i wszystkim dobrej współpracy. Bardzo gorąco podziękował swoim współpracownikom 

Urzędu Miejskiego, Pani Skarbnik, Pani Sekretarz, Zastępcy oraz wszystkim kierownikom 

jednostek organizacyjnych, jak również i pracownikom, naprawdę dokładają wszelkich starań 

abyśmy pisali te wnioski, abyśmy otrzymywali pieniądze, żeby wszystkie te inwestycje, które 

są wykonywane, były wykonywane w sposób rzetelny. Nie przepuszczają żadnych jakiś 

rzeczy, takich, które by świadczyły o nas, że nie patrzymy na wykonanie tych inwestycji, 

dlatego bardzo serdecznie podziękował wszystkim zarówno radnym, sołtysom, którzy bardzo 

mocno go wspierają oraz, że on ich też wspiera, dlatego, że zawsze z sołtysami miał bardzo 

doby kontakt, bardzo dobry układ i wszystkimi sołtysami z Powiatu Tarnowskiego. Podkreślił, 

że to dzisiejsze odznaczenie i to wszystko, Że autorem tych sukcesów i tych pieniędzy w 

Gminie Wojnicz, a przede wszystkim człowiekiem, który nam strasznie długo pomaga jest 

Pan Poseł Krajewski. Serdecznie podziękował Posłowi za wszystko, co jest dobre w tej 

chwili, za pieniądze, bo wie że dzięki niemu te pieniążki są takie większe. Gmina Wojnicz 

potrzebuje tych pieniędzy, potrzebuje Pana Posła i tego aby dalej wspierał we wszystkich 

działaniach na rzecz naszego. Poinformował, że będziemy się starać aby po prostu z Panem 

Posłem współpracować i dziękować za wszystko co jest dobre. Podziękował serdecznie 

Posłowi z całego serca w imieniu wszystkich obecnych. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi VVojnicza absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za 2021 rok.. 



Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Wojciech Derlaga, 

Marcin Dulowski, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Bogdan Kurek, Tadeusz Kurek, Edward 

Michalik, Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Karpiel 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia skonsolidowanego sprawozdania 

finansowego Gminy Wojnicz za 2021 rok. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — poinformował, że Pani Skarbnik przedstawiła 

dane dotyczące skonsolidowanego bilansu Gminy Wojnicz. Zapytał czy ktoś z radnych 

chciałby zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały Nr 

XXXVI/408/2022 w sprawie zatwierdzenia skonsolidowanego sprawozdania finansowego 

Gminy Wojnicz za 2021 rok. 

W dalszej kolejności zarządził sprawdzenie quorum. 

Następnie przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia skonsolidowanego sprawozdania finansowego 

Gminy Wojnicz za 2021 rok.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 



Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Wojciech Derlaga, 

Marcin Dulowski, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Bogdan Kurek, Edward Michalik, Grzegorz 

Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Karpiel, Tadeusz Kurek 

18. Zapytania i interpelacje. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby 

zgłosić jakąś interpelację na piśmie. 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

19. Wolne wnioski. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w tym 

punkcie. 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu 

20. Zamknięcie obrad sesji. 

P. POSEŁ W. KRAJ WSKI — zabierając głos poinformował, że korzystając z okazji, że przy 

tym sakramentalnym słowem „Kończę obrady i zamykam sesję" podziękował za 

zaproszenie. Sesja tak zwana „absolutoryjna" to jest szczególna sesja, szczególne 

wydarzenie dnia w roku sprawowania funkcji publicznej jaką jest Urząd Burmistrza i to dla 

Pana Burmistrza, dla jego najbliższych współpracowników, dla wszystkich pracowników 

Urzędu Miejskiego, to jest szczególny czas, ponieważ w dniu dzisiejszym obdarowany i 

można powiedzieć oceniony został Pan Burmistrz i wszyscy pracownicy również Pani 

Skarbnik i Pani Sekretarz i wszystkie osoby, które na co dzień pracują, współpracują tutaj, 

żeby poprawiać życie mieszkańców miasta i Gminy Wojnicz, a jednocześnie realizować te 

wszystkie przedsięwzięcia, które Pan Burmistrz i współpracownicy ale również Radni z 



Panem Przewodniczącym Rady na czele, sołtysami i wszystkimi osobami, którym zależy na 

dobru tej małej ojczyzny. Pogratulował serdecznie Panu Burmistrzowi, że parę chwil temu 

podczas absolutoryjnemu otrzymał jednogłośnie poparcie i został skwitowany można 

powiedzieć bardzo pozytywnie. Podkreślił, że Pani Skarbnik przeczytała te wszystkie liczny, 

które towarzyszyły przez 2021 rok. To są liczby, które sami wypracowujecie, ale są to 

również liczby, które otrzymujecie w związku z aktywnością pisania wniosków, poszukiwania 

środków zewnętrznych, żeby różnego rodzaju inwestycje, przedsięwzięcia zostały 

zrealizowane. Podkreślił, że można powiedzieć, że dla Burmistrza Tadeusza Bąka to jest 

szczególny dzień, ponieważ to nam towarzyszy od 1990 roku, ponieważ po okresie PRL-u, 

po okresie komunizmu 27 maja 1990 roku, w wyniku obrad Okrągłego Stołu, w wyniku 

nowych regulacji prawnych były pierwsze wybory samorządowe i to nam towarzyszy od wielu 

lat. Kilka dni temu obchodzone było w Polsce Święto Samorządowca. Serdecznie 

podziękował za wysiłek, za pracę na co dzień w misji publicznej a jednocześnie dla 

Burmistrza to taki szczególny czas, ponieważ dzisiaj był w Kancelarii Prezesa rady Ministrów 

i w obecności Pana Premiera Mateusza Morawieckiego od Ministra Spraw Wewnętrznych i 

Administracji Mateusza Kamińskiego otrzymał taką honorową odznakę „Zasłużony dla 

Samorządu". To też jest wizytówka pracy, ponieważ medal, odznaczenie zostało skierowane 

dla Pana Burmistrza, ale to jest z pewnością wysiłek, praca, ale tak naprawdę to, że 

Burmistrz dostał to również bardzo się nisko kłaniam wszystkim, ponieważ to pokazuje że 

Gmina Wojnicz, Miasto i Gmina Wojnicz dobrze funkcjonuje. Jeszcze raz pogratulował 

Burmistrzowi, Pani Skarbnik i wszystkim pracownikom za dobrze ocenioną przez Wysoką 

Radę jaką jest Rada Miejska w Wojniczu. Poinformował, że swoistym prezentem dla pracy 

samorządowców to była konferencja z udziałem właśnie samorządowców z całej Polski w 

Kancelarii Prezesa rady Ministrów w konferencjach Premiera Mateusza Morawieckiego, który 

ogłosił wyniki II edycji Rządowego Funduszu Inwestycji Strategicznych, Samorządowych 

Strategicznych „Polski Ład" i w dniu dzisiejszym wszyscy się cieszyli, a szczególnie 

samorządowcy ponieważ program był dedykowany przede wszystkim dla jednostek 

samorządu terytorialnego: gminnego, powiatowego i wojewódzkiego i z dumą przedstawił, że 

okręg nr 15 — Tarnowski to jest tak zwany okręg wyboczy od Powiatu Wielickiego, 

Proszowickiego, Bocheńskiego, Brzeskiego, Dąbrowskiego, Tarnowskiego i Miasta Tarnów 

dzięki aktywności samorządów, samorządowców działającym w naszym okręgu, ale również 

i Parlamentarzystom, którzy w jakikolwiek sposób przyczynili się do tego, żeby pozyskać 

takie duże środki finansowe, to prawie 700 milionów złotych trafi do samorządów na 

najbardziej potrzebne inwestycje samorządowe. Powiat Tarnowski również, bo Miasto i 

Gmina jest w strukturach organizacyjnych Powiatu Tarnowskiego, a Powiat Tarnowski jest 

jednym z największych powiatów w Polsce uzyskał ogromne środki finansowe ponad 185 

000 000,00 zł, Podkreślił, że to naprawdę wielkie pieniądze. Z pewnością poprawi to życie 



bieżące, komfort życia, bezpieczeństwo mieszkańców ziemi Tarnowskiej, regionu 

Tarnowskiego i następnym przejściem jest Miasto i Gmina Wojnicz. Poinformował, że 

przywiózł takie symboliczne 3 czeki, symbolizujące starania na prawie 11 milionów złotych. 

10 800 000,00 zł trafi na 3 zadania do Miasta i Gminy Wojnicz na zadanie: „Przebudowa 

budynku szkolnego na cele administracyjne" — 3 miliony, 5 milionów na termomodernizację i 

milion osiemset na drogi. Podkreślił, że bardzo się cieszy, że Burmistrz, pracownicy i Radni 

działają tą dobrą pracą i osiągają ten sukces, ogromne pieniądze dla mieszkańców. Pan 

Mateusz Morawiecki wkrótce ogłosi kolejną trzecią edycje na kolejne środki finansowe. 

Zwrócił się do Burmistrza, Radnych aby przygotowywać się na kolejne wnioski i starania, bo 

oni jako parlamentarzyści Ziemi Tarnowskiej Prawa i Sprawiedliwości Zjednoczonej Prawicy, 

oraz Poseł osobiście, w dalszym ciągu deklaruje współpracę, chęć działania, aby jak 

największe środki finansowe trafiły do gmin z naszego region, a Urocze Miasto i Gmina 

Wojnicz szczególnie będzie przypilnowane. aby jak największe środki finansowe tutaj trafiły. 

Wszyscy zasługują na to aby jak największe środki finansowe skierowane zostały do Gminy 

Wojnicz. Jeszcze raz pogratulował Burmistrzowi pozyskanych środków. Podziękował 

również Radnym i życzył dalszych sukcesów aby realizować te palny i przedsięwzięcia które 

służą mieszkańcom. 

P. BURMISTRZ — podziękował Pani Mecenas, że pilnuje i nie pozwala na żadną drogę na 

skróty. Podziękował za cały 2021 rok, za to że tak jak powinno być. Poinformował, że te dwa 

głosy wstrzymujące od wotum przyjął ze smutkiem bo wie ile z siebie daje i jak się stara i co 

robi zaznaczając, że w oczach Radnych robi za mało. Potwierdził, że będzie dalej robił tak 

jak robi. 

Porządek obrad został wyczerpany. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ zamknął obrady XXXVI sesji Rady Miejskiej w 

Wojniczu. 

Przewodniczący 

Rada Miejska w Wojniczu 

Przygotował(a): Karolina Michałek 

PRZEWODNICZĄCY 

dy Miejskiej icp,a 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 

on Iyh) 


